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CONSILIUL JUDEŢEAN BACĂU  
Compartiment de lucru consilieri judeţeni 
Nr.34094 din 21.12.2023 
 
 
 

    PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 21.12.2023, în şedinţa ordinară a 

Consiliului Judeţean Bacău 
 
 

 
 

   Ședința a fost convocată în conformitate cu prevederile art.178 alin .(1)  din Codul administrativ cu 
modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia nr.799 din 15.12.2023 a Preşedintelui Consiliului 
Judeţean Bacău, comunicată în termenul prevăzut de lege consilierilor judeţeni şi adusă la cunoştinţă 
publică în presa locală şi pe site-ul consiliului judeţean.  

   Şedinţa se desfăşoară în sala mare de şedinţe a Consiliului Judeţean Bacău. 
      Şedinţa fiind legal  constituită îşi poate desfăşura lucrările. 
      Lucrările şedinţei sunt conduse de domnul preşedinte Valentin Ivancea.  
   Din totalul de 36 de consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi în sală 32 de consilieri. Domnul 
consilier Boca Laurenţiu, domnul consilier Griţcu Gabriel şi doamna consilier Hîrţescu Roxana, participă 
la şedinţă on-line. Doamna consilier Ţaga Aurelia este absentă. 
     Având în vedere proiectul ordinii de zi, la şedinţă participă directorii/șefii de servicii ai 
direcţiilor/serviciilor din cadrul aparatului de specialitate.  
  Comisia economică, Comisia sănătate, asistenţă socială, tineret şi sport, Comisia educaţie, cultură,  
artă şi religie, Comisia juridică şi administraţie publică, Comisia urbanism, amenajarea teritoriului şi 
lucrări publice au emis avize favorabile pentru toate proiectele înscrise pe proiectul ordinii de zi.  

     ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Bună ziua doamnelor şi domnilor consilieri, bine aţi venit la 
şedinţa ordinară de astăzi. Înainte de a prezenta ordinea de zi, aş vrea să retrag un proiect de hotărâre de 
pe proiectul ordinii de zi, din motive obiective. Proiectul cu nr. 10, respectiv: Proiect de hotărâre privind 
solicitarea delegării temporare a dreptului de administrare asupra unui teren în suprafaţă de 131,40 mp, 
înscris în Cartea funciară nr. 60177 Orbeni, aflat în domeniul public al statului şi în administrarea 
Administraţiei Naţionale a Rezervelor de Stat şi Probleme Speciale -Unitatea Teritorială 325 către Judeţul 
Bacău, în vederea implementării proiectului ,,Creşterea accesibilităţii şi conectivităţii la reţeaua rutieră 
TEN-T a drumurilor judeţene - DJ 119 D, DN 2 - Valea Seacă - Cucova - Orbeni - Drăgușani - Parava 
(intersecţie cu DJ 206B), jud. Bacău”, în cadrul Programului Regional Nord-Est 2021- 2027. O să-l 
punem pe ordinea de zi ulterioară. Presupun că o să mai avem câteva urgenţe de reglat din punct de 
vedere al rectificării bugetare în funcţie de ce ne transmite Ministerul de Finanţe prin ANAF. Ca atare, o 
să-l pun pe ordinea de zi într-o şedinţă ulterioară.   
 
 

 Pentru şedinţa de astăzi, proiectul ordinii de zi este următorul: 

1. Aprobarea procesului-verbal al şedinţei  extraordinară convocată de îndată din data de 11.12.2023;  
 

2. Aprobarea procesului-verbal al şedinţei  extraordinară convocată de îndată din data de 13.12.2023; 
 

3. Proiect de hotărâre privind prelungirea mandatului de administrator neexecutiv provizoriu a domnului 
Radu Gabriel Bondar membru în Consiliul de Administrație al Regiei Autonome Aeroportul 
Internațional „George Enescu” Bacău; 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
   

4. Proiect de hotărâre privind darea în administrare către Consiliul Local al Comunei Târgu Trotuș, a 
unui sector din drumul județean DJ 112, de la km 5+765 până la km 5+905, situat pe raza 
administrativ teritorială a Comunei Târgu Trotuș; 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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5. Proiect de hotărâre privind acordarea mandatului special al reprezentantului legal al Județului Bacău 
în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Bacău convocată pentru data de 28 
decembrie 2023, ora 10:00; 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizaţi, pentru realizarea 
obiectivului de investiţii ,,Reparaţii capitale Clădire Centru Școlar - C 11”, în cadrul Programului 
Naţional de Dezvoltare Locală, prin aplicarea Ordonanţei de urgenţă a Guvernului nr. 47/2022, cu 
modificările și completările ulterioare; 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

 

7. Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 din Hotărârea Consiliului Judeţean Bacău nr.55/2017 
privind aprobarea asigurării de la bugetul local a cheltuielilor care nu se finanţează de la bugetul de 
stat, pentru realizarea obiectivului de investiţii “Reparaţii capitale Clădire Centru Şcolar - C 11“, în 
cadrul Programului naţional de dezvoltare locală, cu modificările ulterioare, prin aplicarea Ordonanţei 
de urgenţă a Guvernului nr. 47/2022, cu modificările și completările ulterioare; 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 
 

 

8. Proiect de hotărâre privind asocierea Județului Bacău cu Comuna Răchitoasa în vederea finanțării și 
realizării în comun a obiectivului de investiții ,,Modernizare drumuri de interes local în comuna 
Răchitoasa, județul Bacău” ; 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție bugetară pe trimestrul IV al Județului 
Bacău. 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

10. Proiect de hotărâre privind solicitarea delegării temporare a dreptului de administrare asupra unui 
teren în suprafaţă de 131,40 mp, înscris în Cartea funciară nr. 60177 Orbeni, aflat în domeniul public 
al statului şi în administrarea Administraţiei Naţionale a Rezervelor de Stat şi Probleme Speciale -
Unitatea Teritorială 325 către Judeţul Bacău, în vederea implementării proiectului ,,Creşterea 
accesibilităţii şi conectivităţii la reţeaua rutieră TEN-T a drumurilor judeţene - DJ 119 D, DN 2 - 
Valea Seacă - Cucova - Orbeni - Drăgușani - Parava (intersecţie cu DJ 206B), jud. Bacău”, în cadrul 
Programului Regional Nord-Est 2021- 2027; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

Punctul 10, s-a retras de pe ordinea de zi. 
 

11. Proiect de hotărâre privind trecerea unor bunuri imobile din domeniul public al Județului Bacău în 
domeniul public al comunei Podul Turcului . 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Noi am actualizat soft-ul de votare şi aş vrea să facem o probă. 
O să mergem cu voturile aşa cum am mers până acum, dar aş vrea să facem şi o probă la actualizarea soft-
ului, pentru votare.  

♣ Dl Moţoc Marius: Pentru votul electronic este necesară înregistrarea printr-o singură apăsare a 
butonului din centru, la afişarea mesajului.  

 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi prezentate. 
 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   

4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   



3 
 
 

11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   

24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

  

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Supun la vot în conformitate cu prevederile art.135, alin.(8) din 
Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, suplimentarea proiectului ordinii de zi cu 
următoarele proiecte:  
 

12. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Bacău, pe anul 
2023; 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

13. Proiect de hotărâre privind avizarea normelor de venit pe anul 2024, pentru persoanele fizice care 
realizează venituri din activităţi de producţie comerţ, prestări de servicii, stabilite conform Legii nr. 
227/2015 privind Codul fiscal, cu modificările şi completările ulterioare, Ordinului Ministrului 
Finanţelor Publice nr. 925/2017 privind aprobarea Nomenclatorului activităţilor independente pentru 
care venitul net se poate determina pe baza normelor anuale de venit, activităţi desfășurate de 
contribuabilii care realizează venituri din activităţi de producţie, comerţ, prestări de servicii și 
Ordinului Ministrului Finanţelor Publice nr. 5308/2023 pentru abrogarea nr. crt. 120 din anexa la 
Ordinul Ministrului Finanţelor Publice nr. 925/2017 ; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea regulamentelor de organizare și funcționare ale serviciilor 
sociale Locuințe maxim protejate Moinești 1, Moinești 2, Moinești 3, Tamași 1, Tamași 2, Tamași 3, 
Tamași 4, Târgu Ocna 1, Târgu Ocna 2, Târgu Ocna 3, Târgu Ocna 4, Răcăciuni 1, Răcăciuni 2, 
Răcăciuni 3, Răcăciuni 4 din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Bacău ; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea efectuării în anul 2024 a concediului de odihnă anual neefectuat 
în anul 2023 de către Preşedintele şi Vicepreşedinţii Consiliului Judeţean Bacău. 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
  

 Pentru proiectul de hotărâre de la punctul 1, urgența este motivată de publicarea Hotărârii Guvernului 
nr. 1256/2023, privind alocarea unei sume din Fondul de rezervă bugetară la dispoziția Guvernului, 
prevăzut în bugetul de stat pe anul 2023, pentru finanțarea unor cheltuieli descentralizate pentru servicii 
sociale din sistemul de protecție a copilului. 

Pentru proiectul de hotărâre de la punctul 2 menționăm că proiectul a fost în dezbatere publică până 
la data de 15.12.2023, iar în conformitate cu prevederile Hotărârii Guvernului nr.1/2016 pentru aprobarea 
Normelor Metodologice de aplicare a  Legii nr. 227/2015 privind Codul Fiscal, cu modificările și 
completările ulterioare, este necesar avizul consultativ pentru Normele de venit ce se vor aplica pe anul 2024. 

Pentru proiectul de hotărâre de la punctul 3 urgența este motivată de faptul că prin adresele 
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Bacău nr. 33507/2023 și 33622/2023 se 
solicită aprobarea regulamentelor de organizare și funcționare a serviciilor sociale Locuințe maxim 
protejate pentru care în prezent există o licență provizorie. În procesul de obținere a licenței, regulamentul 
de organizare și funcționare reprezintă un document obligatoriu, astfel că se impune adoptarea în regim 
de urgență a proiectului. 

Pentru proiectul de hotărâre de la punctul 4 menționăm că situațiile și problemele specifice 
județului intervenite în cursul anului au făcut imposibilă efectuarea integrală în anul 2023 a concediului 
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de odihnă de către Președintele și Vicepreședinții Consiliului Județean Bacău, astfel că devine necesară 
adoptarea proiectului de hotărâre în regim de urgență. 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi, 
suplimentare. 

 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi suplimentare şi se aprobă în 
unanimitate. 

 
 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Supun la vot în conformitate cu prevederile art.135, alin.(8) din 
Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, suplimentarea proiectului ordinii de zi nr.2, 
cu următoarele proiecte:  
 

16. Proiect de hotărâre privind împuternicirea Consiliului de Administrație al R.A. Aeroportul 
Internațional ”George Enescu” Bacău pentru a lua măsurile legale ce se impun în vederea ducerii la 
îndeplinire a unor prevederi din Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru 
asigurarea sustenabilităţii financiare a României pe termen lung, cu modificările și completările 
ulterioare; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

 

17. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Bacău nr.237/2023 
privind aprobarea schemei de minimis pentru susținerea activității operatorilor aerieni pe Aeroportul 
Internațional ” George Enescu ” Bacău . 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

Pentru proiectul de hotărâre de la punctul 1 potrivit prevederilor art. LXXVI (76) alin. (1) din 
Legea nr. 296/2023, Guvernul României poate aproba, prin memorandum, în cazuri temeinic justificate, ca 
anumite categorii de operatori economici să aplice parțial sau să fie exceptați de la aplicarea prevederilor 
secțiunilor din cadrul capitolului III – Măsuri pentru disciplina economico-financiară, pe baza unor analize 
fundamentate, elaborate de aceștia, din care să rezulte modul în care le este afectată activitatea, și avizate 
de autoritățile publice tutelare, care vor iniția proiectul de memorandum. 

Având în vedere că în urma demersurilor făcute în vederea exceptării de la aplicarea prevederilor 
Capitolului III, secțiunea 2 din Legea nr. 296/2023 nu a fost primit nici un răspuns, considerăm necesară 
adoptarea de urgență a acestui proiect pentru a lua măsurile legale  ce se impun în vederea ducerii la 
îndeplinire  a prevederilor din Legea nr. 296/2023. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am să fac o precizare. În cadrul  schemei de personal de la 
nivelul Aeroportului (a organigramei), sunt necesare anumite avize din partea Autorităţii Aeronautice. Ei 
trebuie să respecte o anumită schemă de personal. Tocmai pentru asta s-au solicitat excepţii.   

Pentru proiectul de hotărâre de la punctul 2, având în vedere prevederile Regulamentului UE nr. 
2831/13.12.2023 ce intră în vigoare la 01.01.2024, conducerea Aeroportului a propus actualizarea schemei 
de ajutor de minimis aprobate prin Hotărârea Consiliului Județean  Bacău nr. 237 din data de 29.09.2023, 
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prin mărirea plafonului maxim la 300.000 euro/companie și prelungirea valabilității schemei până la 
01.01.2027. Este o prevedere care vine ulterior adoptării hotărârii noastre privind schema de ajutor de 
minimis. S-a solicitat punctul de vedere de la Consiliul concurenţei, a şi venit. Tocmai de asta am pus pe 
ordinea de zi suplimentară, pentru că a venit chiar astăzi şi am pus pe ordinea de zi suplimentară. Asta 
înseamnă că plafonul creşte de la 200 de mii la 300 de mii conform Regulamentului aprobat de Comisia 
Europeană.    

 

  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi, 
suplimentare nr.2. 

 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi suplimentare nr.2 şi se aprobă în 
unanimitate. 

 
 
 

 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la primul  punct al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea îi dă cuvântul 
doamnei secretar general al judeţului dr. Elena Cătălina Zară, pentru a supune spre aprobare procesul-
verbal al şedinţei extraordinare convocată de îndată din data de 11.12.2023. 

 

   ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: Potrivit prevederilor  art.182 alin. (4) 
coroborat cu art.138 alin. (15) din  Codul administrativ cu modificările şi completările ulterioare, la 
începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al  judeţului supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei 
anterioare. Având în vedere prevederile legale mai sus menţionate, supunem spre aprobare procesul-verbal 
al şedinţei extraordinare convocată de îndată a Consiliului Judeţean Bacău din data de 11.12.2023. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul-verbal al şedinţei 
extraordinare convocată de îndată  din data de 11.12.2023. 

 
 

♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: La procesul-verbal din data de 11.12.2023, s-a omis o 
declaraţie. Declaraţia domnului consilier Patrichi, prin care ne invita pe mine şi pe domnul consilier Ilie 
Bîrzu, să mergem cu „Capra”, să găsim bani, pentru plata profesorilor care au pregătit elevii, care au luat 
premii la olimpiade. Este pe înregistrare, o să vedeţi. Domnule preşedinte, trebuie consemnat în procesul 
verbal. 

♣ Dl Patriche Emilian, consilier: Am spus în afara şedinţei. 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte:  Vă răspund eu. Nu a fost omisă. Şedinţa se încheiase când v-a 

trimis cu „Capra” . Şedinţa se încheiase şi plus că nu este nicio supărare. 
♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Am înţeles. Mulţumesc. Se consemnează acum, în şedinţa de 

astăzi. 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte:  Asta se consemnează, da. 
 

Nemaifiind observaţii, se supune aprobării procesul-verbal al şedinţei extraordinare convocată de 
îndată din data de 11.12.2023 şi se aprobă în unanimitate. 
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Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la  punctul 2 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea îi dă cuvântul doamnei 
secretar general al judeţului dr. Elena Cătălina Zară, pentru a supune spre aprobare procesul-verbal al 
şedinţei extraordinare convocată de îndată din data de 13.12.2023. 
 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul-verbal al şedinţei 
extraordinare convocată de îndată  din data de 13.12.2023. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul-verbal al şedinţei extraordinare convocată de 
îndată din data de 13.12.2023 şi se aprobă în unanimitate. 

 
 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   

 
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 ♣ Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: Totodată, în conformitate cu 
prevederile art.243 alin.(1), lit. n), din Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 
informez consilierii judeţeni cu privire la aplicabilitatea art.228 alin. (2), alin. (3), alin. (4) şi alin. (5) din 
acelaşi act normativ, conform cărora: 
 (2) În exercitarea funcţiei, consilierul judeţean aflat în una dintre situaţiile de conflict de interese, 
prevăzute la alin. (1) al aceluiaşi articol, are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului judeţean 
interesul personal  pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei. 
 (3) Ulterior anunţării interesului personal, consilierul judeţean nu mai este luat în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are 
drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 
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 (4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu încălcarea prevederilor 
alin.(1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr.176/2010, cu modificările şi completările 
ulterioare. 
 (5) Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie privind conflictul de 
interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 
perioadă de maximum 6 luni. 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dacă sunt situaţii de incompatibilitate, vă rog să vă anunţaţi cei 
care nu participaţi la vot. 
  ♣ Dl Droiman Alexandru Norbert, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 6 şi 7 de pe 
ordinea de zi iniţială. 
  ♣ Dl Cucerescu Ion, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 6 şi 7 de pe ordinea de zi iniţială 
  ♣ Dna Hîrţescu Roxana, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 6 şi 7 de pe ordinea de zi 
iniţială. 
 
 

 ◄ Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind prelungirea mandatului de administrator neexecutiv provizoriu a 
domnului Radu Gabriel Bondar membru în Consiliul de Administrație al Regiei Autonome Aeroportul 
Internațional „George Enescu” Bacău. 
 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 
unanimitate.  
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Bîrzu Ilie x   
2. Andrieș Ionuț x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x             
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x          
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 ◄ Se trece la punctul 4 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind darea în administrare către Consiliul Local al Comunei Târgu 
Trotuș, a unui sector din drumul județean DJ 112, de la km 5+765 până la km 5+905, situat pe raza 
administrativ teritorială a Comunei Târgu Trotuș. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x            
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   

8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x            
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x            
17.  Marcu Costică  x   
18. Margină Gelu x   



8 
 
 

19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   

28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 ◄ Se trece la punctul 5 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind acordarea mandatului special al reprezentantului legal al 
Județului Bacău în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară Bacău convocată 
pentru data de 28 decembrie 2023, ora 10:00. 
 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 31 

de voturi pentru şi 5 abţineri. 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu   x 
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion   x 
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x            
29. Popescu-Gagiu Ştefana               x 
30. Poșa Irina Diana   x 
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian   x 

 ◄ Se trece la punctul 6 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizaţi, pentru 
realizarea obiectivului de investiţii ,,Reparaţii capitale Clădire Centru Școlar - C 11”, în cadrul 
Programului Naţional de Dezvoltare Locală, prin aplicarea Ordonanţei de urgenţă a Guvernului nr. 
47/2022, cu modificările și completările ulterioare. 
 
 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 33 de voturi 

pentru. Domnul consilier Droiman Alexandru Norbert, domnul consilier Cucerescu Ion şi doamna consilier Hîrţescu 
Roxana, nu participă la vot.  

 

 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x            
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica        x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion - - - 
9. Droiman Alexandru - - - 
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   

14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana - - - 
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x            
30. Poșa Irina Diana x   
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31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   

34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x    
36. Vreme Valerian x   

 ◄ Se trece la punctul 7 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre pentru modificarea art. 1 din Hotărârea Consiliului Judeţean Bacău 
nr.55/2017 privind aprobarea asigurării de la bugetul local a cheltuielilor care nu se finanţează de la 
bugetul de stat, pentru realizarea obiectivului de investiţii “Reparaţii capitale Clădire Centru Şcolar - C 
11“, în cadrul Programului naţional de dezvoltare locală, cu modificările ulterioare, prin aplicarea 
Ordonanţei de urgenţă a Guvernului nr. 47/2022, cu modificările și completările ulterioare. 

 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 33 

de voturi pentru. Domnul consilier Droiman Alexandru Norbert, domnul consilier Cucerescu Ion şi doamna consilier 
Hîrţescu Roxana, nu participă la vot. 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x            
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion - - - 
9. Droiman Alexandru - - - 
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana - - - 
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x            
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

  ◄ Se trece la punctul 8 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind asocierea Județului Bacău cu Comuna Răchitoasa în vederea 
finanțării și realizării în comun a obiectivului de investiții ,,Modernizare drumuri de interes local în 

comuna Răchitoasa, județul Bacău”. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin Ana-Maria x   

12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
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27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x           
30. Poșa Irina Diana x           
31. Pleșca George Bogdan  x   

32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 ◄ Se trece la punctul 9 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de execuție bugetară pe trimestrul IV al 
Județului Bacău. 
 

     Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x            
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x            
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

  ◄ Se trece la punctul 10 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind trecerea unor bunuri imobile din domeniul public al Județului 
Bacău în domeniul public al comunei Podul Turcului. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x    
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x           
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   
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   ◄ Se trece la punctul 11 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului 
Bacău, pe anul 2023. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x    
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x           
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 

  ◄ Se trece la punctul 12 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind avizarea normelor de venit pe anul 2024, pentru persoanele 
fizice care realizează venituri din activităţi de producţie comerţ, prestări de servicii, stabilite conform 
Legii nr. 227/2015 privind Codul fiscal, cu modificările şi completările ulterioare, Ordinului Ministrului 
Finanţelor Publice nr. 925/2017 privind aprobarea Nomenclatorului activităţilor independente pentru care 
venitul net se poate determina pe baza normelor anuale de venit, activităţi desfășurate de contribuabilii 
care realizează venituri din activităţi de producţie, comerţ, prestări de servicii și Ordinului Ministrului 
Finanţelor Publice nr. 5308/2023 pentru abrogarea nr. crt. 120 din anexa la Ordinul Ministrului Finanţelor 
Publice nr. 925/2017. 
 

  ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Înainte de a supune la vot aceste proiect care a fost în 
dezbatere publică, propus de către Ministerul de Finanţe şi iniţiat de către mine, am să vă propun un 
amendament. La punctul 104 din anexă unde scrie ca formă de normă de venit, „Alte forme de 
învăţământ”, este prevăzută o normă de venit de 45.000. Am să propun modificarea acestei norme de 
venit, să se încadreze undeva la 39.800. Fac acest amendament cu următoarea motivaţie: 45.000 este 
propunerea Ministerului de Finanţe prin ANAF şi lăsat în dezbatere publică. Nu a fost modificat, pentru 
că nu a propus nimeni vreo modificare, dar făcând o comparaţie, pe de o parte cu celelalte judeţe şi pe de 
altă parte, având motivaţia că se referă în mod strict la meditaţiile care se dau de către profesori în afara 
orelor şcolare, cred că micşorarea acestei norme de venit, ar încuraja foarte mult declararea orelor de 
meditaţii şi intrarea într-un sistem legal, care ar şi uşura foarte mult. Dacă ar fi peste 40.000, plăţile ar fi 
mult mai mari, aşa, sub 39.000 se pot înregistra fără nicio problemă şi nu au taxe atât de mari. O să facem 
şi o comparaţie faţă de ce s-a încasat anul trecut, dar asta o să putem face la anul, dacă într-adevăr acest 
lucru a încurajat declararea orelor de meditaţii făcute de către profesori şi înregistrarea acestora în sistem 
fiscal. Propunerea vine din partea tuturor consilierilor PSD. Eu fiind iniţiator, am făcut această propunere, 
la propunerea colegilor mei. Am ţinut să se înregisreze acest lucru, pentru că aceasta este realitatea. Nu 
este o propunere individuală, ci este o propunere a grupului PSD.  
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la amendamentul propus de 
domnul preşedinte Valentin Ivancea din partea consilierilor PSD. 
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      Nefiind observaţii, se supune aprobării amendamentul propus de domnul preşedinte Valentin 
Ivancea din partea consilierilor PSD şi se aprobă cu 32 de voturi pentru şi 3 abţineri. Domnul consilier Boca 
Laurenţiu a părăsit sesiunea de vot şi nu a votat la acest amendament. Amendamentul a fost aprobat. 

 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu - - - 
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x    
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion   x 
21. Mititelu Mihai x           
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana   x 
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian   x 

 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul aprobat şi se se aprobă cu 32 de voturi pentru 
şi 3 abţineri. Domnul consilier Boca Laurenţiu a păsit sesiunea de vot. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu - - - 
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x    
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion   x 
21. Mititelu Mihai x           
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana   x 
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian   x 

 

 ◄ Se trece la punctul 13 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea regulamentelor de organizare și funcționare ale 
serviciilor sociale Locuințe maxim protejate Moinești 1, Moinești 2, Moinești 3, Tamași 1, Tamași 2, 
Tamași 3, Tamași 4, Târgu Ocna 1, Târgu Ocna 2, Târgu Ocna 3, Târgu Ocna 4, Răcăciuni 1, Răcăciuni 
2, Răcăciuni 3, Răcăciuni 4 din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Bacău. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Domnul consiier Boca Laurenţiu a părăsit sesiunea de vot. 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu - - - 
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x    
16. Isvoran Vasile x   
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17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x           
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

   
 ◄ Se trece la punctul 14 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea efectuării în anul 2024 a concediului de odihnă anual 
neefectuat în anul 2023 de către Preşedintele şi Vicepreşedinţii Consiliului Judeţean Bacău. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 
♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Eu vă propun să luaţi concediu. Aşa este regula în lumea asta. 

Trebuie să ne luăm din când în când concediu, să ne mai odihnim. Aţi avut un an destul de dificil şi vă propun 
să vă duceţi în concediu. Aveţi înlocuitori foarte buni şi vă mai spun o treabă: o să constataţi când veniţi, că 
sistemul funcţionează foarte bine şi fără dumneavostră. 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Domnule consilier Vreme, în spiritul sărbătorilor de Crăciun, vă 
doresc la mulţi ani. 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Mulţumesc şi să ştiţi că am ţinut cont foarte mult de ce a spus 
domnul consilier Patriche. Am înţeles că trebuie să mergeţi cu “ Capra” şi de aceea nu am luat cuvântul.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Să ştiţi că intervenţiile dumneavoastră sunt savuroase pe de o 
parte. Pe de altă parte aş vrea să ne păstrăm într-o oarecare notă elegantă. După ce terminăm şedinţa, putem să 
trecem la consideraţii şi să ştiţi că am şi eu nişte replici.   

 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 
cu 35 de voturi pentru şi un vot împotrivă. 

 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x    
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x           
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian  x  

 

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vă mulţumesc domnule consilier Vreme pentru sfat. Să ştiţi 
că o să-l iau în considerare, dar şi reciproca este valabilă.  
 

   ◄ Se trece la punctul 15 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre pentru împuternicirea Consiliului de Administrație al R. A. 
Aeroportul Internațional ”George Enescu” Bacău pentru a lua măsurile legale ce se impun în vederea 
ducerii la îndeplinire a unor prevederi din Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru 
asigurarea sustenabilităţii financiare a României pe termen lung, cu modificările și completările 
ulterioare. 
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   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x    
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x           
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 

 ◄ Se trece la punctul 16 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean 
Bacău nr.237/2023 privind aprobarea schemei de minimis pentru susținerea activității operatorilor aerieni 
pe Aeroprtul Internațional ” Geoge Enescu ” Bacău . 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Vreau să întreb, dacă este cineva de la Aeroport aici? 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Sunt eu şi pot să vă răspund.  
♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Vreau să ştiu ce s-a întâmplat cu proiectul de minimis. Cu naveta   
  Bacău - Chişinău?  
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dumneavoastră cred că aţi înţeles greşit. 
♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Chiar nu are nicio legătură, mă ineresa doar ce au făcut… 

  ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vă spun eu. Proiectul este cu noi, nu este cu Aeroprtul 
Internațional ” Geoge Enescu ” Bacău, este un proiect RE-CONECT prin care contractul este semnat cu 
Consiliul Judeţean şi de asta vă răspund eu. În acest moment se desfăşoară curse ocazionale de la 
Aeroprtul Internațional din Chişinău către Aeroprtul Internațional ” Geoge Enescu ” Bacău. A început 
relativ târziu, cred că avem 3 săptămâni, nu ştiu să vă răspund câţi pasageri au fost transportaţi, dar pot să 
vă spun că s-au derulat câteva curse. Cursele respective uşor-uşor se implementează şi aduc pasageri 
pentru Compania Dan Air şi nu numai. Modalitatea de desfăşurare este simplă, se prezintă biletul de 
avion sau înregistrarea on-line. După ce se înregistrează, se face cursa şi se decontează la final. 
Deocamdată noi nu am decontat, de asta nu avem o situaţie. Nu am decontat nicio cursă, dar ştiu că aceste  
curse s-au desfăşurat.  
 ♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Faptul că eu am fost la Chişinău şi am văzut că Aeroportul din 
Chişinău funcţionează normal. În ce măsură proiectul mai este viabil… 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Atâta timp cât dumneavoastră vedeţi rezultatele, tot sunteţi un fel 
de cârcotaş de serviciu. Dar vedeţi rezultatele. Aşa v-aţi îndoit şi de şeful Aeroportului şi de ORNIS care 
nu avea nicio legătură, ceea ce dovedeşte o gravă necunoaştere a legislaţiei în domeniu, aşa vă îndoiţi şi 
de Aeroport, tot criticând Aeroportul, când noi acum suntem în măsură să avem 10 destinaţii. Măcar ca şi 
respect, pentru tot efortul depus şi de conducerea Aeroportului  şi de noi toţi de aici, puteţi să nu mai 
stârniţi îndoială şi să mergeţi în acelaşi ritm, când vedeţi că lucrurile sunt bune. Dacă erau rele, în mod 
cert acceptam critica unde greşeam şi acceptam soluţiile dumneavoastră. Dar până acum ce soluţii ne-aţi 
propus dumneavoastră? şi nici nu ne-aţi propus o soluţie viabilă. Nu cred că sunteţi în măsură să criticaţi 
un lucru pe care dumneavoastră nu-l înţelegeţi. Eu înţeleg ceva: în momentul când vedeţi că ceva merge, 
eu mă aşteptam ca dumneavoastră să fiţi primul care să spuneţi că s-a realizat ceva la Aeroportul din 
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Bacău, pentru că Aeroprtul Internațional ”George Enescu” din Bacău, nu este Aeroportul unor persoane 
fizice ci Aeroportul tuturor băcăuanilor şi se vede în mod clar, că lucrurile merg bine şi să dea Dumnezeu 
să le menţinem încontinuare. Nu aş schimba nimic din ceea ce este acum, din contra, aş încuraja acest 
lucru, poate reuşim să menţinem aceste curse foarte mult timp, în aşa fel încât să ne atingem obiectivele.  
 ♣ Dl Cucerescu Ion, consilier: Eu cred, că domnul consilier Vreme a fost pe alt Aeroport. Sigur nu a 
fost la Aeroportul din Chişinău, pentru că dacă mergea la Aeroportul din Chişinău, vedea clar că 
Aeroportul nu funcţionează la capacitatea lui, aşa cum funcţiona înainte de începerea războiului  sau 
înainte de pandemie. Aeroportul din Chişinău, funcţionează aproximativ la 40% din capacitatea care o 
avea înainte de aceste două evenimente neplăcute. Sunt mult mai puţini operatori care zboară acum pe 
Aeroportul din Chişinău. Abia acum Wiz-Air s-a întors cu câteva curse, este departe de a atinge numărul 
de curse pe care le avea înainte de război. Domnul consilier Vreme, este mereu nemulţumit, ceea ce spune 
mult despre activitatea dumnealui.  
 ♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Vreau să atrag atenţia, că nici acum nu a apărut proiectul Re-
Conect pe site-ul Aeroportului. Şi-a luat angajamentul de atunci de când am discutat… 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Nici n-o să apară şi am să vă spun şi de ce. Dacă dumneavoastră 
nu aţi înţeles până acum că este o practică comercială care ar trebui oarecum pe anumite aspecte, ceea ce 
este publicat este publicat şi format dintr-o hotărâre de Consiliu Judeţean, cu schemă de minimis care se 
publică. Este format dintr-o altă hotărâre de Consiliu Judeţean referitor la transportul gratuit de la 
Chişinău la Bacău, de la faptul că Autogara Sud va fi un punct terminus, pentru transportul public 
judeţean, dar o prezentare a acestui plan (poate mai sunt şi alte lucruri care  nu ar trebui să fie ca şi 
politică comercială). Să ştiţi că noi suntem foarte urmăriţi atât de Aeroportul din Iaşi,  Aeroportul din 
Sibiu, Aeroportul din Braşov cât şi de Aeroportul din Suceava. Dacă nu aţi înţeles că suntem într-o 
competiţie şi nu putem să scoatem la iveală toate aceste lucruri. Sunt şi lucruri care sunt negociate şi au o 
clauză de confidenţialitate. Dumneavoastră vreţi să le vedeţi, dar ce este de publicat este de publicat, ce 
nu este de publicat, nu este de publicat. Nu ştiu de ce ţineţi să vedeţi acest plan. Vreţi să-l aplice şi alţii? 
Noi am primit solicitări din partea altor aeroporturi, care ne-ar aduce un deficit de pasageri dacă noi le 
dăm planul de Re-Conect. Facem referire la planul de Re-Conect, dar l-am prezentat pe bucăţi. Eu cred că 
am spus de 3 ori până acum. Dacă avem interes ca acest Aeroport să meargă şi dacă vedeţi că un proiect 
merge înainte şi vi s-a prezentat conform atribuţiilor dumneavoastră, hotărâri de Consiliu Judeţean, cu 
referat de aprobare, cu hotărâri privind scheme de minimis, cu aviz de la Consiliul Concurenţei, nu cred 
că anumite lucruri care ţin de negocierea Aeroportului din Bacău cu companiile aeriene, ar trebui ca 
numite aspecte să fie publice.  
 ♣ Dl Olteanu Petre-Cezar, consilier: Eu ştiam că sub acoperire se lucrează în alte părţi, dar dacă 
dumneavoastră credeţi că aşa trebuie să fie… Aici este vorba de bani publici domnule preşedinte. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Nu cred. Tot ce este de bani publici, este public. Aici nu avem 
dubii. Tot ce este de strategie, nu este public. Vă dau hotărârea de consiliu judeţean privind schema de 
minimis, hotărârea de consiliu judeţean privind transportul gratuit, hotărârea privind promovarea 
Aeroportului. Vi le-am spus, verificaţi-le, vedeţi că sunt publice, sunt afişate pe site-ul consiliului 
judeţean şi o parte sunt prinse şi la Aeroportul din Bacău. Uitaţi-vă pe ele, faceţi verificări şi vedeţi dacă 
ceva este în neregulă. 

 
 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 
unanimitate. 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   

9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x    
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
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21. Mititelu Mihai x           
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   

29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte:  Şedinţa s-a încheiat. Dar pentru a avea dreptul la replică a 

domnului consilier Vreme, sau dacă mai vrea cineva să intervină? 
♣ Dl Vreme Valerian, consilier: Nu am să monopolizez microfonul, dar mi-aţi propunţat 

numele. Vreau să vă spun domnule preşedinte şi dragi colegi, că ceea ce v-am spus în şedinţele 
Consiliului Judeţean, nu v-am spus ca să mă aflu în treabă. Luaţi frumos tot ce am afirmat eu şi sunt 
sigur că o să vă întâlniţi cu aceste probleme. Asta este valabil şi pentru domnul preşedinte al Consiliului 
Judeţean. Când vorbim de ORNIS, când vorbim de cheltuirea banilor publici, iar când vorbim de 
Consiliul Judeţean, să ştiţi că este chiar un forum al … Consiliul Judeţean reprezintă un pol de dezbatere 
al judeţului Bacău. Nu o fac pentru chestii personale, chiar nu am nici un interes şi ştiţi foarte bine 
domnule preşedinte şi ştiţi cu toţii, că toată activitatea mea este doar în folosul Bacăului şi băcăuanilor. 
Mulţumesc. La mulţi ani pentru 2024. 

  
◄ Nemaifiind alte intervenţii, domnul preşedinte Valentin Ivancea declară închise lucrările 

şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean  Bacău din data de 21.12.2023  pentru care s-a încheiat prezentul 
proces-verbal. 
 
 
 
 
      

 
 

 PRE ŞEDINTE 
     
     PREŞEDINTE,                                                       SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI, 
 Valentin IVANCEA                                                                  Dr. Elena - Cătălina ZARĂ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                                                                                                                                                                                              Întocmit, 
Parascovia Buftea  


